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Op een mooie zaterdagmorgen, een dag tussen de Dag van de Arbeid en Bevrijdingsdag werd een bezoek 

gebracht aan Rob Alofs in Heelsum. Heelsum is een dorp in de gemeente Renkum in de provincie 

Gelderland. Het dorp telt ruim 3800 inwoners en ligt niet ver af van Oosterbeek en Wolfheze. Het is een 

rustig villadorp in een prachtige bosrijke omgeving en nabij uitvalswegen. Rob woont hier in een helft 

van een dubbel woonhuis met een serre een dubbele garage en een zonnige fraai aangelegde tuin, goed 

bewaakt door twee oud Duitse herdershonden. Rob is jarenlang werkzaam geweest bij de jeugdinrichting 

Harreveld, nu hij kan genieten van zijn vrije tijd is hij drie jaar geleden weer begonnen met de kweek van 

grasparkieten. Reden om Rob samen met Jos Reijnders eens te bezoeken en enkele zakken zaad en 

trosgierst van Michael Weis/Jac Cuyten mee te nemen. Heerlijk in de zon op het terras werden de 

grasparkieten gesprekken vrij snel het hoofdonderwerp. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het oorlogsmonument monument in Heelsum, ook afgedwaalde parachutisten kwamen in de 

tweede wereldoorlog hier terecht volgens overlevingsverhalen. 
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Rob heeft bij zijn herintreding ruim de tijd genomen om zich te oriënteren op de vogels waar hij zijn 

eigen stam mee wilde opbouwen. Een jaar lang heeft hij, vaak samen met Wim Wolfs, diverse kwekers en 

tentoonstellingen in binnen en buitenland bezocht. In zijn optiek is het van belang om een solide basis op 

te bouwen en daar heel gericht nieuwe eigenschappen in te brengen. Vanuit een eigen visie en toekomst 

beeld bouwen aan je ideaal, dus geen kopieën van andere kwekers produceren. Deze visie in combinatie 

met een relatief beperkte ruimte vraagt om een strenge selectie, waarbij er veelal maar één jong uit een 

nest mag blijven op het hok. Dit moet een vogel zijn die de gewenste eigenschap het meest prominent laat 

zien. De rest van de jongen gaat in de verkoop of worden aan een bevriende kweker gedaan zodat daar op 

termijn mogelijk een vogel terug gehaald kan worden. Strenge eisen worden gesteld aan het fundament, 

de brede en ronde borst, waarop naar boven gewerkt kan worden aan de kopbevedering en naar onder aan 

de gewenste wigvorm met een krachtige stokstand daarbij de poten zo dicht mogelijk naast elkaar. Wat 

betreft de kop moet deze van alle kanten rond zijn en de richting van de veren naar buiten gericht met 

voldoende onderdons. Zowel met een lange als brede bevedering worden combinaties gemaakt, ook de 

dichtheid van de kopbevedering krijgt extra aandacht. Veren die over de stok hangen of naar voren steken 

worden niet getolereerd en deze vogels komen niet in de broedkooi. Ook een perfecte ruglijn is een 

voorwaarde om in het kweekprogramma te worden opgenomen. De vogels waar Rob mee werkt zijn o.a. 

afkomstig van Willie Dokter, Rolf Schüller, Jos Reijnders, Jan van Meeteren waarbij de basis voor zijn 

stam de terug gehaalde vogels uit zijn oude lijn zijn, deze komen voor een deel ook van Gerard Peters, 

Wim Wolfs, Jac Cuyten, Rein Dul, Uwe Efferst en Harrie Ruumpol. 

 

Vogelaccommodatie en –attributen 

Een deel van de dubbele garage is in gebruik voor de vogels. Er is een opslagruimte, waar ook de karper 

hengels zijn opgeslagen en de voeding voor de honden. Vervolgens kom je in het vogelhok, hier zijn 

diverse ramen aan gebracht zonder dat er sprake is van rechtstreeks zonlicht in het hok. De ventilatie gaat 

ook via een langwerpig rooster naar de garage waarvan de deur veelal open staat, daarnaast is er 

mechanische ventilatie. Het hok heeft een afmeting van vijf bij ongeveer drie meter, hierin zijn mooie 

(deels) zelfbouw elementen geplaatst zodat de vogels vrij van de grond zitten en hieronder eenvoudig 

schoon te maken is. Er is een dubbele kooi met een lengte van vier meter (diep 80 centimeter), beide 

kooien kunnen opgedeeld worden door het gebruikt van een transparante tussenwand. Ook is er een 

verrijdbare dubbele afzetkooi voor de baby’s, met daaronder enige kastruimte. Er zijn 12 kunststof 

broedkooien tegen de zijwand geplaatst van de firma Heesakkers, hier worden er negen van in gezet voor 

de kweek. Dit jaar zijn er al ongeveer 60 jongen gekweekt, wat een respectabel aantal is met negen 

kooien en vogels van deze kwaliteit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De fronten zijn gemaakt door de firma Heesakkers en door Rob is de constructie verder in 

elkaar gezet, handige en eenvoudig te reinigen kooien. 
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De voeding 

 

Een gevarieerde en zoveel mogelijk natuurlijke voeding heeft de voorkeur van Rob. Ook het scharrelen 

van de vogels in mineralen mengsel en tussen de havervlokken wordt gestimuleerd. Het eiervoer mengt 

hij met een pakje soepgroente en ook komt hier nog wat oregano bij, de vogels eten het graag. Het zaad 

komt via Jac Cuyten en is van de firma Weis uit Duitsland, die het zaad op een biologische wijze 

verbouwd, het is misschien iets minder schoon maar uit de proeven die Rob heeft gedaan blijkt dat de 

vogels aan dit zaad de voorkeur geven boven zaad dat vaker is geborsteld en behandeld. De drinkflesjes 

zagen er mooi helder schoon uit, zoals ook op andere onderdelen van de hygiëne wordt gelet. Een handig 

tafel met afsluitbare plastiek boxen maakt het geheel af. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het was weer een leerzame ontmoeting met een gedreven kweker die naar zijn herintreding in de hobby 

de smaak weer helemaal te pakken heeft. Een kweker met ambitie die deze mooie vogelsport ook als 

hobby blijft benaderen. Waarvoor onze dank. 








